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Marius Humelnicu are încredere în digitalizarea Rom âniei 
 

Cred că suntem în deceniul digitalizării şi doar digitalizarea este cea care ne va ajuta, 
într-adevăr, să putem să colectăm mai bine, pentru a va avea suficienţi bani, a declarat, 
marţi, la conferinţa "Digitalizarea României", gălăţeanul Marius Humelnicu, preşedintele 
Comisiei pentru Comunicaţii, Tehnologia Informaţiei şi Inteligenţă Artificială din Senatul 
României. 

"Cred că am făcut paşi foarte mari şi rapizi, obligaţi fiind de această pandemie, din 2020 
până în 2023. (...) Acum când vorbim despre faptul că nu avem suficienţi bani şi că 
avem nevoie de o colectare mult mai bună, ca preşedinte al comisiei de IT&C şi 
Inteligenţă Artificială vă spun că doar digitalizarea este cea care ne va ajuta, într-
adevăr, să putem să colectăm mai bine, să avem acel gap de TVA pentru a va avea 
suficienţi bani să putem să nu mărim taxe şi impozite, ci doar să mărim salarii, pensii şi 
alocaţii şi să investim, că avem nevoie să investim. Din punct de vedere al PNRR, ca şi 
experienţă, este un lucru extraordinar că avem 30 de miliarde, foarte multe miliarde din 
fonduri europene, să putem într-adevăr să-i atragem şi îi avem ca o Fata Morgana, 
undeva. Cel mai important este implicarea tuturor, atât a statului, cât şi a privatului. 
Cred în acest mix între public-privat şi cred că ar trebui să avem în următoarea sesiune 
parlamentară această lege a PPP-ului şi normele de aplicare, că în momentul de faţă 
există, dar lipseşte cu desăvârşire, astfel încât într-adevăr să putem să implementăm 
această digitalizare a României", a spus Humelnicu. 

Conform senatorului, în această perioadă există o iniţiativă legislativă pentru semnătura 
electronică, element care va avea valoare juridică. 


